

Kamer
van Volksvertegenwoordigers

BUITENGEWONE ZITTING 1988

26 FEBRUARI 1988

WETSVOORSTEL

tot gelijkschakeling van de gezinsbijslag voor zelfstandigen met deze van de werknemersregeling

(Ingediend door de heren Baldewijns,
Peuskens, Coppens en Gesquiere)

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Eenenvijftig jaar geleden, met name in 1937, keurde het Parlement een wet goed die de gelijkschakeling van de kinderbijslagen van de zelfstandigen met deze van de werknemers voorzag. De wettelijke bepaling werd nooit uitgevoerd.

Bij de voorbereiding van de wet van 29 maart 1976 betreffende de gezinsbijslag voor zelfstandigen uitte de wetgever nogmaals het inzicht te komen tot een harmonisatie in de gezinsbijslagregelingen. Stapsgewijze werden sedertdien maatregelen getroffen om het parallelisme tussen de zelfstandigen en werknemersregeling te versterken. Aldus verwijzen wij ondermeer naar de koninklijke besluiten van 19 juli 1985 en van 1 augustus 1985 tot wijziging van het koninklijk besluit van 8 april 1976 houdende regeling van de gezinsbijslag ten voordele van de zelfstandigen.

Opvallend is nochtans dat het eerste en enige kind van een zelfstandige minder rechten geniet dan de andere kinderen. Niet alleen liggen de uitkeringen aanzienlijk lager maar tevens worden zij uitgesloten van de leeftijdstoelagen.

Chambre
des Représentants

SESSION EXTRAORDINAIRE 1988

26 FÉVRIER 1988

PROPOSITION DE LOI

assimilant les allocations familiales des travailleurs indépendants à celles du régime des travailleurs salariés

(Déposée par MM. Baldewijns,
Peuskens, Coppens et Gesquiere)

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

Il y a cinquante et un ans, en 1937, le Parlement votait une loi prévoyant l'assimilation des allocations familiales des travailleurs indépendants à celles des travailleurs salariés. Cette disposition légale n'a jamais été mise à exécution.

Lors des travaux préparatoires de la loi du 29 mars 1976 relative aux prestations familiales des travailleurs indépendants, le législateur exprima une nouvelle fois l'intention d'harmoniser les régimes d'allocations familiales. Depuis lors, des mesures ont été prises graduellement en vue de renforcer le parallelisme entre le régime des travailleurs indépendants et celui des salariés. Nous renvoyons notamment aux arrêtés royaux du 19 juillet 1985 et du 1^{er} août 1985 modifiant l'arrêté royal du 8 avril 1976 établissant le régime des prestations familiales en faveur des travailleurs indépendants.

Il est toutefois frappant de constater que le premier et unique enfant d'un travailleur indépendant a moins de droits que les autres enfants. Non seulement les prestations sont sensiblement inférieures, mais en outre, cet enfant est exclu du bénéfice des suppléments d'âge.

Dit wetsvoorstel beoogt dan ook een einde te maken aan deze onrechtvaardige toestand door de volledige gelijkschakeling van alle uitkeringen voor kinderen van zelfstandigen met deze voorzien in de werknemersregeling.

E. BALDEWIJNS
V. PEUSKENS
E. COPPENS
M. GESQUIERE

WETSVOORSTEL

Artikel 1

De bedragen van de gezinsbijslagen worden in de zelfstandigenregeling gelijkgesteld met deze van de werknemersregeling.

De leeftijdsbijslagen worden aan alle kinderen toegekend ongeacht hun rang.

Art. 2

De Koning brengt het koninklijk besluit van 8 april 1976 houdende regeling van de gezinsbijslag ten voordele van de zelfstandigen in overeenstemming met de in artikel 1 bepaalde beginselen.

9 februari 1988.

E. BALDEWIJNS
V. PEUSKENS
E. COPPENS
M. GESQUIERE

La présente proposition de loi tend dès lors à mettre fin à cette situation inéquitable, en assimilant intégralement toutes les prestations au bénéfice des enfants de travailleurs indépendants à celles prévues dans le régime des travailleurs salariés.

PROPOSITION DE LOI

Article 1^{er}

Les montants des allocations familiales du régime des travailleurs indépendants sont assimilés à ceux du régime des travailleurs salariés.

Les suppléments d'âge sont accordés à tous les enfants, quel que soit leur rang.

Art. 2

Le Roi met l'arrêté royal du 8 avril 1976 établissant le régime des prestations familiales en faveur des travailleurs indépendants en concordance avec les principes énoncés à l'article 1^{er} de la présente loi.

9 février 1988.